
  اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-
گواهینامه های تایید صلاحیت آزمایشــگاه های 
آزمون و کالیبراسیون ذوب آهن اصفهان برای دو سال 
دیگر از طرف مرکز ملی تایید صلاحیت ایران، تمدید شد

 مسعود اتحاد توکل، مدیر اتوماسیون و ارتباطات شرکت 
با اعلام این خبر گفت: آزمایشگاه کالیبراسیون مدیریت 
اتوماسیون و ارتباطات به عنوان متولی پیگیری تامین 
اعتبارهای لازم به نتایج کالیبراسیون  در سطح کارخانه ، 
تامین الزامات مورد نیاز در زمینه کالیبراسیون در دریافت 
گواهینامه هــای CE و CRAES بــرای صادرات 
محصولات کارخانه به اروپا و همچنین اخذ پروانه های 
استاندارد ملی محصولات، سال ۱۳۹۴ گواهینامه تایید 
صلاحیت از مرکز ملی تایید صلاحیت ایران در زمینه 
های دما، فشار، ابعاد و دورسنجی را اخذ کرد و تاکنون با 
جدیت و تلاش مستمر، این گواهینامه از سوی مرکز ملی 

تایید صلاحیت ایران تمدید شده است.
وی افزود: آزمایشگاه کالیبراسیون  ذوب آهن اصفهان 
در دی ماه سال گذشته بر اساس ابلاغیه مرکز ملی تایید 
صلاحیت ایران و بر اســاس ویرایش ۲۰۱۷ استاندارد 
ISO/IEC ۱۷۰۲۵  مورد ارزیابی مراقبتی قرار گرفت 
که در پی این ارزیابی با درخواست اعطای اعتبار دوساله 

به این آزمایشگاه  موافقت شد..
مدیر اتوماســیون و ارتباطات شــرکت تأکید کرد: با 
توجه به نقش و اهمیت کالیبراســیون در فرایندهای 
تولیدکارخانه، آزمون و کنترل کیفیت، سیاست و هدف 

گذاری آزمایشگاه کالیبراسیون ذوب آهن در راستای 
به روز رسانی تجهیزات و استانداردهای مرجع مورد 
نیاز، بازسازی فضاهای انجام کالیبراسیون در راستای 
تامین شــرایط محیطی مورد نیاز، برگزاری دوره های 
آموزشی تخصصی و همچنین تدوام و استمرار سیستم 
مدیریت کیفیت بر مبنای الزامات استاندارد ۱۷۰۲۵ بوده 
است و تاکنون در این زمینه تلاش های ثمر بخشی انجام 
گرفته است که از مجموع اقدامات انجام شده می توان به 
طرح ریزی و انجام برنامه های تضمین کیفیت از جمله 
شــرکت در آزمون های مهارت کالیبراسیون و کسب 

موفقیت در این زمینه اشاره نمود. یکی از اهداف عالی 
که برای آزمایشگاه کالیبراسیون در نظر گرفته شده است 
افزایش دامنه تایید صلاحیت در زمینه جرم و الکتریکال 
می باشد که انتظار می رود با مساعدت های لازم از سوی 
مدیریت های مرتبط با تامین تجهیزات و استانداردهای 
مورد نیاز، این مهم نیز  در دوره بعدی ارزیابی از آزمایشگاه 

تحقق یابد.
محمود پوری شــعبان  نیز در خصوص این موفقیت 
گفت: با توجه به انجام ارزیابی مراقبتی بر مبنای الزامات 
استاندارد ملی ایران- ایزو آی ای سی ۱۷۰۲۵ )تجدید 

نظر دوم( که بر اساس ویرایش سال ۲۰۱۷ و موفقیت آمیز 
بودن این ارزیابی، آزمایشگاه مرکزی دریافت تمدید دو 
ساله خود را  به مرکز ملی تایید صلاحیت ایران به عنوان 
مرجع اعتبار دهی در کشور درخواست نمود که پس از 
بررسی های لازم توسط گروه تایید صلاحیت آزمایشگاه 
های این مرکز، درخواست آزمایشگاه مرکزی ذوب آهن 

اصفهان مورد پذیرش قرار گرفت.
مدیر آزمایشگاه مرکزی بیان داشت: آزمایشگاه مرکزی 
در راستای تسهیل در فرایند فروش و اخذ پروانه های 
استاندارد محصولات از ســازمان ملی استاندارد ایران 
 CE و همچنین تسهیل در فرایند اخذ گواهینامه های
و CARES  برای صــادرات محصول بــه اروپا، از 
ســال ۱۳۹۱ موفق به اخذ گواهینامه تایید صلاحیت 
آزمایشگاهی از مرکز ملی تایید صلاحیت ایران گردید 
و تا کنون تا قبل از انجام ارزیابی مراقبتی اخیر در سال 
گذشته، در دو دوره موفق به تمدید این گواهینامه گردیده 
بود. در همین راستا آزمایشگاه مرکزی به عنوان یکی از 
آزمایشگاه های معتبر و در برخی موارد حتی به عنوان 
آزمایشگاه مرجع در سطح کشــور، همواره با تکیه بر 
دانش فنی کارکنان و بهره گیری از تجهیزات و دستگاه 
های مدرن آزمایشگاهی و استمرار بخشی مناسب در 
حفظ و تداوم سیستم مدیریت کیفیت، توانسته است 
تصویر ذهنی شناخته شده و متناسب با جایگاه مجتمع 
عظیم ذوب آهن اصفهان در مرکز تایید صلاحیت ایران  

ایجاد نماید
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عضو شورای شهر اراک: رییس  اتاق بازرگانی اراک می تواند کمک حال شهر باشد

 اراک-غلامی،خبرنگاراقتصادسرآمد-حسن قربانی شهردار سابق و عضو فعلی شورای شهر اراک گفت:ناصر بیگی ریاست اتاق بازرگانی اراک میتواند کمک حال این شهر باشد چرا که اتاق یک بازوی 
توانمندی است و از افرادی تشکیل شده که میتوانند هر کدام گوشه ای از خللهای موجود شهری را با سرمایه گذاری و...رفع نمایند.

قربانی افزود: بیگی تا به اینجا فردی با تعامل از خود نشان داده که میخواهد در بحث شهر اراک و استان اقداماتی مثبتی را صورت دهد و همه دستگاه ها تا حد امکان میبایست اتاق بازرگانی را حمایت کنند تا در 
این جنگ اقتصادی بتوانیم سربلند بیرون بیاییم. وی ادامه داد:شهر اراک نیازمند سرمایه گذاریهای بیشتری است و باید اقداماتی صورت بگیرد تا سرمایه گذاران بومی و غیر بومی در این راستا ورود پیدا کنند و به 

نوعی با توجه به آنکه در ادوار گذشته مورد بی مهریهایی قرار گرفته اند ،آنهارا آشتی داد تا بستری هم برای خدمت بیشتر به مردم شهر فراهم شود.
قربانی همچنین بیان داشت:شورا و شهرداری اراک آماده همکاری بیشتر با اتاق بازرگانی هستند و در حال حاضر که حسن میرزاخانی هم در معاونت اقتصادی استانداری مرکزی و علی میرزایی فرماندار سابق 

ساوه در مجموعه اقتصادی استان هستند، امیدواریم اتفاقات خوبی رقم بخورد. 

 تمدید گواهینامه های تایید صلاحیت آزمایشگاه های ذوب آهن اصفهان

مدیر کل استاندارد استان همدان:

مصرف لبنیات در جامعه نیازمند فرهنگ سازی است

شهردار صفادشت: 

درآمدهای پایدار نقش بسیار تاثیرگذاری در برنامه ریزی شهرها دارد

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین

 همدان- فتانه  ازانی،خبرنگاراقتصاد سرآمد - مدیر 
کل استاندارد استان همدان بابیان اینکه شناخت جایگاه 
لبنیات در سبد غذائی خانواده نکته پراهمیتی است که 
نیازمند توجه ویژه است گفت: در خصوص مصرف 

لبنیات نیازمند فرهنگسازی هستیم.
دوره آموزشی آشــنائی با قانون تقویت و توسعه نظام 
استاندارد در جهت آشنایی بیشتر خبرنگاران در سازمان 
استاندارد همدان برگزار شد  و سپس اصحاب رسانه از 

واحد تولیدی پگاه همدان بازدید کردند.
محمد مددی در حاشیه بازدید از شرکت پگاه همدان 
که با حضور اصحاب رسانه انجام شد، صنعت لبنیات را 
صنعتی پراهمیت، با ارزش افزوده بالا عنوان کرد و گفت: 
شرکت پگاه در بحث ایمنی غذایی جایگاه ویژه ای دارد.

وی شرکت پگاه را در حوزه لبنیات در جایگاه ویژه عنوان 
کرد و ادامه داد: سرانه مصرف شیر در کشور و همینطور 
استان بسیار پایین است که نیازمند ورود جدی در حوزه 

فرهنگسازی هستیم.
 مدیر عامل شرکت پگاه همدان نیز به اشتغال ۳۵۰ نفر 
در این شرکت اشاره کرد و ادامه داد: ۲۵۰ نفر به صورت 
مستقیم و ۱۰۰ نفر به صورت غیر مستقیم و در حوزه 

توزیع محصولات فعالیت دارند.
جعفر خلیلی با اظهار اینکه شرکت شیر پگاه همدان زیر 
نظر “صنایع شیر ایران” قدمتی ۶۷ ساله دارد، بیان کرد: ۱۴ 
کارخانه لبنی در سطح کشور وجود دارد که پگاه همدان 

نیز یکی از این شرکت ها است.
وی از دغدغه این شــرکت در حــوزه لبنیات و توجه 

مردم به افزایش سرانه مصرف خبر داد و تصریح کرد: 
سرانه مصرف لبنیات در کشــورهای اروپائی ۳۶۰ الی 
۳۷۰ کیلوگرم است که متاسفانه این مقدار در ایران زیر 

۶۵ کیلو گرم است. 
 خلیلی از صادرات محصولات شــرکت بــه عراق ، 
افغانستان و اوراسیا خبر داد و افزود: شیر استریل، خامه، 

دوغ و .از جمله این موارد است.
*بحث شیر مدارس مورد توجه قرار گیرد

مدیر عامل شرکت پگاه همدان با تاکید براینکه باید شیر 
مدارس مورد توجه قرار گیرد، اضافه کرد: در سال های 
قبل در بودجه مدارس دیده شــده و همدان ۸ اســتان 
همجوار را در خصوص شــیر مدارس تحت پوشش 

قرار می داد.

خلیلی با بیان اینکه متاسفانه ذائقه مردم به سمت نوشیدنی 
های قندی که برای سلامتی مضر است سوق یافته، ادامه 
داد: سلامت محور بودن بحث مهمی است و باید ذائقه 

مردم به سمت مصرف دوغ و لبنیات تغییر یابد.

شهریار-کیایی ،خبرنگاراقتصادسرآمد-بمنظور ارئه 
گزارش عملکرد و پاسخگویی به سوالات خبرنگاران 
و اصحاب رسانه نشست خبری شهردار و اعضای شورای 

اسلامی شهر صفادشت برگزار گردید.
 کریمی شهردار صفادشت در نشست خبری با اصحاب 
گفت، شــهرداری به موجب وظایف گسترده ای که بر 
عهده دارد با اغلب ســازمان های دولتی در ارتباط است 
که بخشی از این رابطه ناشی از اشتراک وظایف یا نزدیکی 
وظایف است ، چرا که برخی از وظایفی که قبلا بر عهده 
سازمان های دولتی بوده در حال حاضر توسط شهرداری 

انجام می شود.
وی افزود؛ انتظارات ناخواسته از شــهرداری ها ما را با 
چالش های بیشماری روبرو کرده است تا جایی که یک 

متر محوطه ورزشی و درمانی ودیگر نیازهای عمومی 
توســط دولت و بودجه های دولتی احداث نشده بلکه 
تمام این مراکز توسط شهرداری وبا بودجه مردمی ساخته 

شده است.
محمد علی کریمی اظهار داشت، عمده وظایفی که بیش از 
۸۰ درصد شهرداری ها آنها را به انجام می رسانند عبارتند 
از : زیر ســازی ، جدول گذاری و آسفالت معابر؛ پیاده 
روسازی، احداث و نگهداری پارک و فضای عمومی؛ 
جمع آوری و دفع بهداشتی زباله، نظافت معابر و اماکن 
شهری، صدور پروانه ساختمان، تشکیل کمیسیون ماده 
صد و برخورد قانونی با تخلفات ساختمانی، جلوگیری 
از سد معبر. و وظایف مهم نیز عبارتند از، احداث و ادارۀ 
تأسیسات خدمات شهری شامل کشتارگاه، گورستان، 

بازار روز و همچنین راه اندازی کارخانه آسفالت، احداث 
کتابخانه ، ادارۀ امور تاکسیرانی ، ارائه خدمات ایمنی و آتش 
نشانی ، ایجاد تأسیسات حفاظتی ) سیل گیرو.. ( ایجاد 
شبکه جمع آوری آب های سطحی، لایروبی مسیل ها و 
قنوات، رفع خطر از بناها ، کنترل صنایع مزاحم، نامگذاری 
معابر و نصب پلاک و انواع تابلوها، وظایفی می باشند که 
بین ۵۰ تا ۸۰ درصد شهرداری ها آنها را به انجام می رسانند.

شهردار صفادشت  با بیان اینکه درآمدهای پایدار  نقش 
بسیار تاثیرگذاری در برنامه ریزی شهرها دارد عنوان کرد؛ 
درآمد پایدار و ارزش افزوده از مسکن ،ازمهمترین اقدامات 
ما درشهرداری بوده. به جهت افزایش قیمت زمین ،احداث 
بنا در ۳طبقه مرقوم به صرفه نیست لذا بایستی ارتفا بناها 

متناسب با شرایط اقتصادی و عمومی باشد.

کریمی عنوان کرد، عدم برخورداری از منابع مســتمر و 
پایدار درآمدی، برنامه ریزی مالی و بودجه ای شهرداریها 
را با مشکل مواجه کرده است. بر این اساس کسب درآمد 

پایدار از دغدغه های اصلی مدیران شهری است.

افزایش پایداري خطوط انتقال گاز تبریز- نوردوز

تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادســرآمد-با هدف افزایش ضریب ایمنی و انتقال 
بهینه و پایدار گاز طبیعي، عملیات تعمیرات اضطراری بر روی خط لوله انتقال گاز ۳۰ اینچ 

تبریز- نوردوز با حداکثر توان عملیاتي پایان یافت.
مهندس  فیروز خدائي، مدیر منطقه ۸ با اعلام این خبر گفت: بدنبال تعیین نقاط شناسایي 
شده از طریق پیگراني هوشمند و بمنظور انتقال ایمن و پایدار گاز طبیعي، طبق برنامه ریزی 
و هماهنگی هاي بعمل آمده، تعمیرات نقاط معیوب، بصورت شبانه روزي و زودتر از زمان 

پیش بیني شده به پایان رسید.
خدائي افزود: با هماهنگي هاي صورت گرفته و حضور نمایندگان شرکت انتقال  گاز، 
مجري پیگ هوشمند و پرسنل عملیاتي این منطقه از عیوب اعلام شده بازرسي و صحت 
سنجي  گردید و مرکز بهره برداري خطوط لوله تبریز، عیوب با رتبه کیفي A )اقدام فوري( 
را شناسایي و بعد از اتخاذ تصمیات، اقدامات لازم براي تعمیرات اضطراري، تجهیز کارگاه، 
انتقال ماشین آلات ساختماني از قبیل سایدبوم، بلدوزر، لودر، بیل مکانیکي، کمپرسور، تست 

هیدورستاتیک لوله هاي مورد نیاز و ساخت تجهیز خاص حمل لوله ) اسکي( انجام شد.
مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز اظهار داشت: عملیات تعمیرات اضطراری بر روی خط لوله 
انتقال گاز ۳۰ اینچ تبریز/ نوردوز با حضور  واحدهاي عملیاتي تعمیرات شیر هاي خودکار ، 
مکانیک و اپراتورهاي  کمپرسورها و نمایندگان ناظر HSE در ایستگاه هاي  شیر بین راهي 
عظیم- اندریان- خاروانا در  مرحله اول حد فاصل عظیم تا اندریان و در مرحله بعد اندریان تا 
خاروانا، تخلیه گاز انجام و با حذف لوله هاي معیوب بعد از اصلاح و ایجاد کانال با عملیات 
خاکبرداري انبوه و فراهم نمودن محل استقرار ماشین آلات مورد نیاز براي تعمیرات، لوله 
جدید جایگزین قبلي و سایر تعمیرات برنامه ریزي شده نیز انجام و بعد از تایید بازرسي فني 

خط لوله مذکور گاز دار گردید.
وي تصریح نمود: با توجه به واقع شدن عیوب حاد Wrinkle  بصورت متوالي در  قسمت 
رانشي مسیر و شیب تند اراضي و حس مسئولیت پذیري همه همکاران منطقه، در حداقل 
زمان ممکن تعمیرات و تعویض  لوله نزدیک به ۸۰ متر در شیب ۳۰ درجه و۲ مورد تعمیرات 
نیز با هماهنگي دیسپچینگ ملي  گاز در حداقل فشار توسط تیم عملیاتي منطقه با موفقیت 

انجام وصادرات گاز از سرگرفته شد.
خدائي در پایان ضمن تقدیر از تلاش های شبانه روزی همکاران درگیر این عملیات اظهار 
داشت: در این فرآیند ضمن تعویض لوله و حذف عیوب، مقاومت مکانیکي لوله، کلاس 
ساختماني لوله، با اتکا بر استانداردهاي موجود ارتقا و ضریب طراحي نیز  متناسب با شرایط  

منطقه اصلاح گردید.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری لرستان :
 نگه داشت و مهار آب در لرستان با مشکل  مواجهه است

خرم آباد- سبحان حبیبی،خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
لرستان گفت: در بحث نگه داشت و مهار آب در استان با مشکل مواجه ایم. 

احمدرضا دالوند در جلسه شورای حفاظت از منابع آب لرستان که در محل سالن جلسات 
استانداری برگزار شد، اظهار کرد: علیرغم مشکلات حادی که در حوضه آب استان وجود 

دارد اقدامات خوبی از سوی فرمانداران استان انجام شده است.
وی در خصوص بازدید سد ایوشان گفت: با توجه به مشکلات زیست محیطی که در این 
منطقه وجود دارد و مسائلی که کشاورزان پایین دست و در مسیر چغلوندی دارند نیاز است 
آب  منطقه ای استان با رهاسازی آب سد موافقت کند تا بتوانیم تنش های آبی را در این منطقه 

به حداقل برسانیم.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری لرستان گفت: وضعیت چشمه های شهر خرم آباد 

خوب نیست و در بحث نگه داشت آب در استان با مشکل مواجه ایم.
دالوند با بیان اینکه در بحث نگهداری و ذخیره آب با مشکلاتی دست و پنجه نرم می کنیم، 
اضافه کرد: وضعیت بارندگی لرستان به تناسب استان های دیگر بد نیست و در فصل بارش 
بارندگی وجود دارد اما به جهت اینکه در بحث زیرساخت ها در گذشته اقداماتی را انجام 

نداده ایم و این تبدیل به چالش شده و روان آب ها از استان خارج می شود.
وی عنوان کرد: در روستاهای استان پروژه هایی نیمه تمام داریم و ضرورت دارد اعتبار تامین 

تا آنها را تکمیل کینم و مقداری از تنش و چالش های رووستاها را برطرف کنیم.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری لرستان تاکید کرد: روستاهای استان با تانکر آبرسانی 
می شود و در این راستا حتی تانکر به اندازه کافی نداریم که بتوانیم آبرسانی سیاری انجام دهیم.

دالوند گفت: تجهیز چاه های استان نیاز به تامین اعتبار است و ضرورت دارد لرستان را به 
خاطر وجود این چالش ها وزارت در بحث آب مساعدت لازم داشته باشند.

 ابلاغ اعتبارات 998 میلیارد ریالی برای  مشاغل خانگی گلستان 

گرگان-آذری،خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون اشتغال و توسعه کارآفرینی اداره کل تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی گلستان گفت: ابلاغ اعتبارات مشاغل خانگی استان گلستان در سال ۱۴۰۱ 
بیش از ۹۹۸ میلیارد ریال است که با سود ۴ درصد و بازپرداخت ۵ ساله به متقاضیان طرح 

های مشاغل خانگی پرداخت می شود.
»موسی بی باک« گفت: از تعداد ۵۰۹ رشته مشاغل خانگی، بسیاری از مجوزهای مشاغل 
خانگی)۴۸۶ رشته( ثبت محور و به صورت آنی صادر می شوند و سایر مجوزهای )۲۳ 
رشته( که نیازمند استعلام دستگاههای زیربط است سه روزه نهایی و مجوز صادر می شود.

معاون اشتغال و توسعه کارآفرینی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی گلستان افزود: توسعه 
مشاغل خانگی فرصت مغتنمی برای افزایش درآمد خانواده ها است و اداره کل تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی گلستان سردمدار تسهیل صدور مجوز کسب و کار در استان است.بی باک 
بیان داشت: ابلاغ اعتبارات مشاغل خانگی استان در سال ۱۴۰۱ بالغ بر ۹۹۸ میلیارد ریال 
می باشد که با سود ۴ درصد و بازپرداخت ۵ ساله به متقاضیان طرح های مشاغل خانگی 

پرداخت می شود.
وی در پایان خاطرنشــان کرد: در صورت همراهی و همکاری شــهردارهای استان در 
خصوص ایجاد بازارچه های محلی برای عرضه محصولات مشاغل خانگی، شاهد افزایش 

مهارت و رشد رونق اقتصادی درحوزه مشاغل خانگی خواهیم بود

 گلایه شهروندان گرگانی از بوی نامطبوع مخازن  زباله
گرگان-آذری،خبرنگاراقتصادسرآمد-برخی شهروندان گرگانی از بوی نامطبوع مخازن 
زباله در کوچه و خیابان محل زندگی خود گلایه دارند.معاون خدمات شهری شهرداری 
گرگان گفت: دو هزار و ۵۸۰ مخزن زباله در سطح شهر گرگان نصب شده است که این 

مخازن هفته ای یکبار با دستگاه مخزن شور و یا شیوه سنتی شستشو داده می شوند.
سالاری گفت: با توجه به گرم شدن هوا این بو های نامطبوع شدت بیشتری پیدا می کند و 
شهروندان می توانند طی تماس با شــماره ۱۳۷ موضوع را اطلاع دهند تا همان شب کار 

شستشوی مخزن انجام شود.
او می گوید: کار جمع آوری زباله ها در سطح شهر گرگان از ساعت ۹ شب تا ۳ بامداد انجام 
می شود و یکی از دلایل بوی نامطبوع ســطل های زباله این است که شهروندان تا قبل از 
ساعت ۹ شب زباله های خود را درون مخزن قرار نمی دهند.ناصری کارشناس مسئول 
بهداشت محیط دانشگاه علوم پزشکی گلستان در این باره گفت: کارشناسان مرکز بهداشت 
در اماکن عمومی وضعیت بهداشــت این مخزن های زباله را بررسی می کنند و چنانچه 
شهروندان مشکلی در این زمینه دارند موضوع را با سامانه ۱۹۰ درمیان بگذارند تا در اسرع 

وقت رسیدگی شود.

 مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان اعلام کرد؛
توزیع بیش از ۴ هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان از 
عوارض مالیاتی بین شهرداری ها و دهیاری ها

 اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-گمدیرکل امور 
مالیاتی اســتان اصفهان گفت:در سال گذشــته بیش از ۴ هزار و 
۶۰۰ میلیارد تومان به عنوان عوارض پرداخت و بین شهرداری ها 
و دهیاری ها توزیع شــده که اثر بســیار زیادی در رفاه اجتماعی 

داشته است.
عباس مزیکی در سخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه این هفته 
اصفهان گفت: مالیات اهمیت زیادی در توسعه و رفاه اجتماعی 
دارد، تشکیل جامعه توسط انسان ها نیاز به قوانین و مجریان این 
قوانین دارد؛ برای اداره جامعه اســلامی، مردم باید هزینه های آن 

را پرداخت کنند.
یکی از نقش های اساسی مالیات در اقتصاد تأمین منابع مالی است، 
اما مالیات در عدالت اجتماعی نیز مؤثر است، زیرا نرخ مالیات برای 
مشاغل مختلف متفاوت است؛ مالیات در توزیع ثروت مؤثر است 
و برای کاهش فاصله طبقاتی مهم است، همچنین وصول مالیات به 

رفاه عمومی مردم کمک می کند.
مزیکی می گوید: مالیات باید اقتصــاد زیرزمینی را به روی زمین 
بیاورد، مالیات بر ارزش افزوده برای شفافیت است، این مالیات 
بین شهرداری ها و دهیاری ها توزیع می شود تا مباحث اجتماعی به 
خوبی رفع شود؛ در سال گذشته بیش از ۴ هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان 
به عنوان عوارض پرداخت و بین شهرداری ها و دهیاری ها توزیع 
شده که اثر بسیار زیادی در رفاه اجتماعی داشته است؛ مطالبه گر 
اصلی در بخش مالیات مردم هستند و گرفتن مالیات عادلانه با شفاف 

نشدن فعالیت اقتصادی محقق نمی شود.
نظام مالیاتی باید قدم های استوارتری را بردارد و قوانینی که اخیرا 
وضع شده برای گرفتن مالیات عادلانه و شفافیت است، امسال عزم 
دولت برای اجرای دقیق قوانین مالیاتی است تا کلیه کسب و کار ها 

فعالیت اقتصادی شفاف داشته باشند.

  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی
 آذربایجان شرقی:

واگذاری الکترونیکی حق انتفاع زمین  صنعتی 
در ناحیه علیشاه شبستر آغاز شد

تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد- مدیرعامل شرکت 
شهرک های صنعتی آذربایجان شرقی گفت: واگذاری الکترونیکی 
حق انتفاع زمین  صنعتی برای فعالان اقتصادی و صنعتگران در ناحیه 

صنعتی علیشاه شبستر آغاز شد.
سیدمرتضی نیرومند اسکویی در جلسه شورای معاونین با بیان 
اینکه تمامی واگذاری ها در شهرک ها و نواحی صنعتی به صورت 
الکترونیکی انجام می شود، اظهار کرد: با واگذاری زمین های صنعتی 
این ناحیه صنعتی به فعالان بخش صنعــت، رونق در این ناحیه 

صنعتی شتاب بیشتری به خود می گیرد.
وی با اشاره به اینکه ناحیه صنعتی علیشاه، ۱۶ هکتار مساحت دارد 
و ۴۰ واحد صنعتی و تولیدی می توانند در این ناحیه استقرار یابند، 
افزود: با توجه به یکی از کمبودهای موجود شبستر، ناحیه صنعتی 
بود که این کمبود با همت شرکت شهرک های صنعتی و با مساعدت 

و همدلی دستگاه های اجرایی استان رفع شد.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی آذربایجان شرقی یادآور شد: 
ناحیه صنعتی علیشاه شبستر پتانسیل بالایی در تولید دارد و می تواند 

جوابگوی نیاز فعالان اقتصادی و صنعتگران منطقه باشد

 مدیرعامل آبفا هرمزگان:
  خدمات رسانی آبفا در  مناطق زلزله زده

 بدون وقفه ادامه دارد 

بندرعباس-پرویزی،خبرنگاراقتصادســرآمد-خدمات رسانی 
شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان همچنان بصورت فوق العاده 

علاوه بر آبرسانی در حوزه فاضلاب نیز در حال انجام است.
عبدالحمید حمزه پور در بازدید امروز از مناطق زلزله زده افزود: 
بعد از زلزله  اکیپ های اتفاقات آب بصورت ویژه خدمات ارائه 
کردند که با توجه به نیاز اکیپ اتفاقات بخش فاضلاب و راه اندازی 
سرویس های بهداشتی در کمپ و نقاط مختلف روستاهای زلزله 
زده، اکیپ جداگانه ای در قالب اتفاقات فاضلاب در مناطق زلزله 

زده حضور یافتند و خدمات رسانی را بر عهده گرفتند.
به گفته وی، راه اندازی سرویس های بهداشتی در نقاط مختلف 
روســتاهای زلزله زده و نصب اتصالات فاضلاب طی چند روز 
گذشته بطور ویژه در دستور کار قرار گرفت که خوشبختانه در این 

زمینه شاهد اقدامات خوبی بودیم.
مدیرعامل آبفا همچنین افزود: در بخش آب مشکلی در تامین نیاز 
زلزله زدگان وجود ندارد و اکیپ های رفع اتفاقات در محل حضور 

دارند و آبرسانی در حال انجام است.
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اخبار

  اهمیت اجرای سیاستها
 و ضوابط حاکم بر مراتع

 ســمنان -رضاییان، خبرنگار اقتصاد 
سرآمد -رئیس اداره مرتع اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری استان سمنان گفت: تبیین 
سیاســتهای اجرایی بخش مراتع و نظارت 
بر اجرای طرح هــای مرتعداری با حداکثر 

ظرفیت و توان فنی انجام می پذیرد.
سید ابوالفضل ولیئی در خصوص اهمیت 
اجرای سیاســتها و ضوابط حاکم بر مراتع 

عنوان نمود: تبیین سیاستهای اجرایی بخش مراتع و نظارت بر اجرای 
طرح های مرتعداری با حداکثر ظرفیت و توان فنی انجام می پذیرد. سید 
ابوالفضل ولیئی افزود: به استناد شیوه نامه فنی و اجرائی بهره برداری از 
مراتع کشور، چناچه دارنده پروانه چرای دام فوت نماید، ظرف مدت دو 
سال از زمان فوت، همسر و فرزندان متوفی که ساکن محل یا عضو نظام 
عشایر و یا به صورت مستمر به حرفه دامداری مشغول باشند مکلفند 

صرفاً یک نفر را از بین خود انتخاب تا پروانه به ایشان انتقال یابد.
وی تصریح کرد: باتوجه به ابلاغ اصلاحیه شــیوه نامه فنی و اجرائی 
بهره برداری از مراتع کشــور در تاریخ ۱۳۹۹/۵/۱۱ مرتعدارانی که در 
سنوات قبل فوت نموده اندحداکثر تا پایان تاریخ ۱۴۰۱/۵/۱۱ فرصت 
دارند نسبت به تعیین نماینده قانونی مرتعدار متوفی اقدام نمایند بدیهی 
است در صورت عدم اقدام ، پس از انقضای تاریخ مذکور کلیه مجوزهای 
مرتعداران متوفی باطل می گردد. سید ابوالفضل ولیئی رئیس اداره مرتع 
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان سمنان با تاکید بر اینکه کلیه 
مراتع دارای ممیزی می بایست در قالب طرحهای مرتعداری مصوب 
احاله مدیریت گردد افزود با توجه به اینکه مدت قرارداد یا دوره اجرایی 
کتابچه های طرح در برخی از طرح های مرتعداری احاله مدیریت شده 
در سنوات گذشته به اتمام رسیده است، مجری یا مجریان طرح، ملزم به 
تهیه و ارائه طرح مرتعداری بازنگری شده بر اساس آخرین شرح خدمات 
ابلاغی می باشند. همچنین آخرین مهلت پرداخت عوارض چرای دام 
در مراتع دارای ممیزی و فاقد طرح ، حداکثر پایان سال ۱۴۰۱ بوده و در 
صورت عدم پرداخت بدهی قانونی و تهیه طرحهای مرتعداری ، حقوق 

عرفی چرای دام مرتعدار ذینفع باطل می گردد.

 راه اندازی مجدد کارخانه آسفالت 

تکاب پس از سال ها تعطیلی
 

ارومیه-خبرنگاراقتصادسرآمد- مدیرکل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای آذربایجان غربی از راه انــدازی مجدد کارخانه 

آسفالت متروکه شهرستان تکاب، پس از سال ها خبر داد.
پیمان آرامون در جلسه بررسی نیازهای اجرایی و فنی راههای اصلی 
و روستایی شهرستان های تکاب و شاهین دژ با حضور فرمانداران 
و نماینده مردم این شهرستان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
احصاء نیازمندی های قیرپروژه های فعال شهرستان تکاب اظهار 
کرد: در بخش راههای روستایی شهرستان شاهین دژ برای ۶ پروژه 
فعال یک هزار تن و شهرستان تکاب ۵۰۰ تن قیر برای ۵پروژه مورد 

نیاز است.
وی اضافه کرد: در حوزه روکش آسفالت نیز برای راههای شهرستان 
تکاب نیازمند ۸۶۰ تن و شهرستان شاهین دژ نیازمند یک هزار تن 
قیر هســتیم که با تامین آن پروژه های در مرحله آسفالت با سرعت 
به مرحله بهره برداری خواهد رســید. این مقام مسئول با تاکید بر 
ضرورت توجه به دغدغه مردم منطقه جهت بهره مندی از راه مناسب 
اضافه کرد: در بازدید صورت گرفته از محور تکاب-دندی-تخت 
سلیمان با معرفی کارخانه آسفالت متروکه از سال های قبل، نسبت 
به ارائه طرح توجیهی در راستای دریافت اعتبارات مناسب جهت 
فعالسازی این کارخانه و کسب دستور مساعد ریاست سازمان در 
این ارتباط  اقدام شد که گشایش بزرگی در راستای بهسازی و توسعه 

راههای شهرستان های تکاب و  شاهین دژ خواهد بود.

  بازدید معاون سازمان
 بنادر و دریانوردی از بنادر 

محمدعامری ، بوالخیر و لاور ساحلی
 

بوشهر –سهیلا کرمپورنیا،خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون دریایی 
سازمان بنادر و دریانوردی از آخرین وضعیت بنادر محمد عامری، 
بوالخیر و لاور ساحلی درشهرستان های تنگستان و دشتی استان بوشهر 

بازدید کرد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی اســتان بوشهر، 
مجید علی نازی در این بازدید ، روند توسعه بنادر محمدعامری، بوالخیر 
و لاور ساحلی و همچنین وضعیت ایمنی حوضچه های این بنادر را 

مورد ارزیابی قرار داد.
در این بازدید همچنین سیســتم های ثابت اطفای حریق، شناورهای 

آتشخوار وجستجو ونجات مستقر در این بنادر
مورد بررسی قرار گرفت.

نشست صمیمانه کاری با کارکنان برج کنترل لاور ساحلی از دیگر برنامه 
های علی نازی در این بازدید سرزده بود.

که در این آئین ۲ جلد  کتاب زنجیره تامین توسط سید حسام مزارعی 
نویسنده و یکی از کارکنان برج کنترل به معاون امور دریایی وهیات همراه 
اهدا شد. مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر گفت: در چند هفته 
اخیر بنادر استان بوشهر به صورت مستمر میزبان مقامات ارشد سازمان 
بنادر و دریانوردی هستند که این نشان از توجه ویژه به بنادر استان بوشهر 
است. محمد شکیبی نسب افزود: امید است با اجرا طرح جامع در بنادر 
استان بوشهر این بنادر بتوانند نقش خود در رونق اقتصادی استان و کشور 

را به نحو مطلوبی ایفا کنند.


